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Portorož, 24.04.2021 

 

 

ZAPISNIK PRVE REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA 

FAKULTETE ZA POMORSTVO IN PROMET 
 

ki je potekala v nedeljo, 18.04.2021 ob 18. uri, preko spletne platforme Zoom. 

 

__________________________________________________________________________________ 

 

Seja se je pričela ob 18:00 

Prisotnost svetnikov1: 14 

Prisotnost svetnikov je razvidna s prezenčne liste. 

Svet je sklepčen. 

 

Ostalih prisotnih ni. 

 

__________________________________________________________________________________ 

 

Predlagan je bil dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika konstitutivne seje z dne 29.03.2021 

2. Volitve predstavnikov študentov v Senatu fakultete 

3. Volitve predstavnikov študentov v Akademskem zboru fakultete 

4. Volitve predstavnikov študentov v Komisiji za študijske zadeve 

5. Volitve predstavnika študentov v Komisiji za kakovost Študija 

6. Volitve predstavnika študentov v Upravnem odboru 

7. Poročilo s konstitutivne seje ŠSUL 

8. Razno 

__________________________________________________________________________________  

 
1 V zapisniku uporabljeni izrazi, ki se nanašajo na osebe in so zapisani v moški slovnični obliki (svetnik, predsednik, 
namestnik itn.), so uporabljeni kot nevtralni in veljajo enakovredno za oba spola. 

Študentski svet UL  
Fakultete za pomorstvo in promet 
 

Pot pomorščakov 4 
SI - 6320 Portorož 
studentski.svet@fpp.uni-lj.si 
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Ad. 1 - Potrditev dnevnega reda 

 

| Anže Šter | 

  

 Ugotavlja, da je svet sklepčen. 

 

 Predlagal je dopolnitev dnevnega reda na način, da se pred točko razno doda točka Oblikovanje 

 delovnih skupin. Dnevni red se tako glasi: 

 1. Potrditev zapisnika konstitutivne seje z dne 29.03.2021 

 2. Volitve predstavnikov študentov v Senatu fakultete 

 3. Volitve predstavnikov študentov v Akademskem zboru fakultete 

 4. Volitve predstavnikov študentov v Komisiji za študijske zadeve 

 5. Volitve predstavnika študentov v Komisiji za kakovost Študija 

 6. Volitve predstavnika študentov v Upravnem odboru 

 7. Poročilo s konstitutivne seje ŠSUL 

 8. Oblikovanje delovnih skupin 

 9. Razno 

 

 

 Na glasovanje je dal sklep: 

 

 Svetniki ŠS UL FPP potrjujejo predlagan dnevni red 1. Redne seje Študentskega sveta 

 Fakultete za pomorstvo in promet. 

 

 Rezultati glasovanja: 

 ZA: 14 

 PROTI: 0 

 VZDRŽAN: 0 

 

 Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

__________________________________________________________________________________ 
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Ad. 2 Potrditev zapisnika konstitutivne seje z dne 29.03.2021 

  

 

| Anže Šter | 

 

 Na glasovanje je dal sklep: 

 

 Svetniki ŠS UL FPP potrjujejo Zapisnik  Konstituitivne seje Študentskega sveta 

 Fakultete za pomorstvo in promet z dne 29.3.2021. 

 

 Rezultati glasovanja: 

 ZA: 14 

 PROTI: 0 

 VZDRŽAN: 0 

 

 Sklep je bil soglasno sprejet. 

__________________________________________________________________________________ 
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Ad. 3 Volitve predstavnikov študentov v Senatu fakultete 

 

| Anže Šter | 

 

 Besedo je predal Anžetu Pečarju, ki je sprejemal kandidature za predstavnike v Senat 

 FPP. 

 

| Anže Pečar | 

 

 Svetnike je seznanil, da so kandidaturo v Senat Fakultete za pomorstvo in promet vložili Lovro 

 Brejc, Leon Hribar in Hana Kerić. 

 

| Anže Šter | 

 

 Na glasovanje je podal naslednje sklepe; 

 

 

Svetniki ŠS UL FPP izvolijo Lovra Brejca na mesto predstavnika v Senatu fakultete za 

mandatno obdobje  2020/21. 

 Rezultati glasovanja: 

 ZA: 14 

 PROTI: 0 

 VZDRŽAN: 0 

 

 Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

 

Svetniki ŠS UL FPP izvolijo Leona Hribarja na mesto predstavnika v Senatu fakultete za 

mandatno obdobje  2020/21. 

 Rezultati glasovanja: 

 ZA: 14 

 PROTI: 0 

 VZDRŽAN: 0 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

 

Svetniki ŠS UL FPP izvolijo Hano Kerić na mesto predstavnice v Senatu fakultete za 

mandatno obdobje  2020/21. 

 Rezultati glasovanja: 

 ZA: 14 

 PROTI: 0 

 VZDRŽAN: 0 

 

 Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

__________________________________________________________________________________ 
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Ad. 4 Volitve predstavnikov študentov v Akademskem zboru fakultete 

 

| Anže Šter | 

 

 Besedo je predal Anžetu Pečarju, ki je sprejemal kandidature za predstavnike študentov v 

 Akademskem zboru FPP. 

 

| Anže Pečar | 

 

 Svetnike je seznanil, da so kandidaturo v Akademski Zbor vložili Hana Kerić,  Elvir Muminović, 

 Matej Muršec, Leon Hribar, Dragan Joldžić, Jan Okoren, Matej Hočevar, Nejc Jančar, Rijana 

 Đuranović in Anže Šter. 

 

| Anže Šter | 

  

 Predlagal je, da svetniki za volitve predstavnikov študentov v Akademskem zboru fakultete 

 glasujejo za vse kandidate hkrati, saj število vloženih kandidatur ne presega števila razpisanih mest.  

 

 Na glasovanje je dal sklep: 

 

 Svetniki ŠS UL FPP za volitve predstavnikov študentov v Akademskem zboru fakultete 

 glasujejo za vse kandidate hkrati. 

 

 Rezultati glasovanja: 

 ZA: 14 

 PROTI: 0 

 VZDRŽAN: 0 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

| Anže Šter | 

  

 Na glasovanje je dal sklep: 

 

 Svetniki ŠS UL FPP izvolijo Hano Kerić,  Elvirja Muminovića, Mateja Muršca, 

 Leona Hribarja, Dragana Joldžića, Jana Okorna, Mateja Hočevarja, Nejca Jančarja, Rijano 

 Đuranović in Anžeta Štera na mesta predstavnikov v Akademskem Zboru FPP za 

 mandatno obdobje  2020/21. 

 

 Rezultati glasovanja: 

 ZA: 14 

 PROTI: 0 

 VZDRŽAN: 0 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

__________________________________________________________________________________  
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Ad. 5  Volitve predstavnikov študentov v Komisiji za študijske zadeve 

 

| Anže Šter | 

 

 Besedo je predal Anžetu Pečarju, ki je sprejemal kandidature za predstavnike študentov v Komisiji 

 za študijske zadeve. 

 

| Anže Pečar | 

 

 Svetnike je seznanil, da sta kandidaturo za predstavnika študentov v Komisiji za študijske zadeve. 

  vložila Andrej Starc ter Leon Hribar. 

 

| Anže Šter | 

 

 Na glasovanje je dal sklep: 

 

Svetniki ŠS UL FPP izvolijo Andreja Starca na mesto predstavnika študentov v Komisiji za 

 študijske zadeve za mandatno obdobje 2020/21. 

 

 Rezultati glasovanja: 

 ZA: 14 

 PROTI: 0 

 VZDRŽAN: 0 

 

 Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

| Anže Šter | 

 

 Na glasovanje je dal sklep: 

 

Svetniki ŠS UL FPP izvolijo Leona Hribarja na mesto predstavnika študentov v Komisiji 

 za študijske zadeve za mandatno obdobje 2020/21. 

 

 Rezultati glasovanja: 

 ZA: 14 

 PROTI: 0 

 VZDRŽAN: 0 

 

 Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

__________________________________________________________________________________  
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Ad. 6 Volitve predstavnika študentov v Komisiji za kakovost študija 

 

| Anže Šter | 

 

 Besedo je predal Anžetu Pečarju, ki je sprejemal kandidature za predstavnike študentov v Komisiji 

 za kakovost študija. 

 

| Anže Pečar | 

 

 Svetnike je seznanil, da je kandidaturo za predstavnika študenta v Komisiji za kakovost študija. 

 vložil Nejc Jančar. 

 

| Anže Šter | 

 

 Na glasovanje je dal sklep: 

 

 Svetniki ŠS UL FPP izvolijo Nejca Jančarja na mesto predstavnika študentov v komisiji za 

 kakovost študija za mandatno  obdobje 2020/21. 

 

 Rezultati glasovanja: 

 ZA: 14 

 PROTI: 0 

 VZDRŽAN: 0 

 

 Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

__________________________________________________________________________________  
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Ad. 7 Volitve predstavnika študentov v Upravnem odboru 

 

| Anže Šter | 

 

 Besedo je predal Anžetu Pečarju, ki je sprejemal kandidature za predstavnika študentov v 

 Upravnem Odboru FPP. 

 

| Anže Pečar | 

 

 Svetnike je seznanil, da je kandidaturo za predstavnika študentov v Upravnem Odboru FPP vložil 

 Matej Muršec. 

 

| Anže Šter | 

  

 Na glasovanje je dal sklep: 

 

 Svetniki ŠS UL FPP izvolijo Mateja Muršca na mesto predstavnika študentov v Upravnem 

 Odboru FPP za mandatno obdobje 2020/21. 

 

 Rezultati glasovanja: 

 ZA: 14 

 PROTI: 0 

 VZDRŽAN: 0 

 

 Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

| Anže Šter | 

  

 Vsem se je zahvalil za glasovanje in zaprosil, da se o novoizvoljenih predstavnikih obvesti Senat, 

 Akademski zbor in posamezne komisije fakultete. 

 

__________________________________________________________________________________ 
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Ad. 8 Poročilo s konstitutivne seje ŠSUL 

 

| Anže Šter | 

  

 K poročanju o dogajanju na konstitutivni seji ŠSUL je pozval podpredsednika ŠS UL FPP - Lovra 

 Brejca. 

 

| Lovro Brejc | 

 

 Svetnike je seznanil, da sta se s predsednikom ŠS UL FPP Anžetom Šterom v četrtek, 01.04.2021 

 ob 16. uri preko platforme Microsoft Teams udeležila konstitutivne seje Študentskega sveta 

 Univerze v Ljubljani za študijsko leto 2020/21. Izpostavil je; 

 

 Prva točka dnevnega reda je obsegala poročilo rektorja o izidu volitev ŠS članic in potrditev 

 mandatov. 

 V drugi točki dnevnega reda je predsedstvo ŠS UL v prejšnji sestavi poročalo o svojem delu. 

 S tretjo točko dnevnega reda so člani ŠS UL imenovali volilno komisijo in izvolili predsednika ŠS 

 UL. Na mesto predsednika je bil z 37/46 glasovi izvoljen edini kandidat - Grega Rudolf, 

 podiplomski študent s Fakultete za upravo. V svojem programu je zagovarjal predvsem 

 sodelovanje znotraj ŠS UL in transparentno delovanje. Izpostavil je, da si želi, da bi se ŠS UL odzval 

 na študentske problematike. Napovedal je, da bo ŠS UL odslej redno objavljal zapisnike sej na 

 spletnih straneh Univerze. S strani predstavnikov Pedagoške fakultete je prejel vprašanje kako 

 namerava zagotavljati neodvisnost od ŠOU - Študentske organizacije Univerze v Ljubljani, glede 

 na to, da je bil član organizacije Povezani. Pojasnil je, da so na tako majhni fakulteti, kot je Fakulteta 

 za upravo, vsi aktivni študenti vključeni v to organizacijo. Pravi, da sta pri njih Študentski svet in 

 Študentska organizacija tesno povezana ter, da drugega načina od obstoječega ni. 

 Za to mandatno obdobje sta bila na mesto podpredsednika izvoljena Tanja Kobal, predstavnica z 

 Biotehniške fakultete in Nejc Donaval, predstavnik s Fakultete za šport. Svetniki so za tajnika 

 izvolili Gorazda Levičnika, predstavnika z Zdravstvene fakultete. 

 Četrta, zadnja točka, pa je bila namenjena informacijam o ŠS UL. Člani so bili seznanjeni, da 

 funkcija namestnika predsednika in namestnika podpredsednika študentskega sveta članice ne velja 

 več, temveč funkcijo namestnika lahko s pooblastilom predsednika ali podpredsednika opravlja 

 katerikoli svetnik matične članice, za določeno obdobje. 

 

| Anže Šter | 

 

 Zahvalil se je in na glasovanje dal sklep: 

 

 Svetniki ŠS UL FPP se seznanjajo s poročilom s konstitutivne seje ŠSUL z dne 01.04.2021. 

 
 Rezultati glasovanja: 

 ZA: 14 

 PROTI: 0 

 VZDRŽAN: 0 

 

 Sklep je bil soglasno sprejet. 

__________________________________________________________________________________ 
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Ad. 9 Oblikovanje delovnih skupin 

 

| Anže Šter | 

  

 Najavil je oblikovanje delovnih skupin. Pojasnil je naloge in zadolžitve delovnih skupin in 

 svetnike pozval, da z dvigom rok izrazijo voljo za sodelovanje v delovnih skupinah. Ugotovil je; 

 

 Prva delovna skupina bo oblikovala Pravilnik o volitvah predstavnikov v ŠS UL FPP in Poslovnik 

 ŠS UL FPP. Delovno skupino bosta vodila Hana Kerić in Anže Pečar, sodelovali bodo še Anže 

 Šter, Lovro Brejc in Nejc Jančar. 

 

 Druga delovna skupina je zadolžena za oblikovanje finančnega načrta. Najkasneje do vključno 

 nedelje, 25.04.2021 bodo predsednik - Anže Šter, predstavnik v Upravnem odboru fakultete - Matej 

 Muršec in tajnik - Anže Pečar pripravili finančni načrt za letošnje leto in ga posredovali ŠS UL.  

 

__________________________________________________________________________________ 
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Ad. 10 Razno 

 

| Anže Šter | 

  

 Svetnike je pozval k razpravi pod točko razno. 

 

| Hana Kerić | 

 

 Svetnike je seznanila, da so 13.04.2021 potekale volitve rektorja Univerze v Ljubljani, kjer so 

 kandidirali dr. Igor Lukšič. dr. Gregor Majdič, dr. Igor Papič in dr. Anton Ramšak. V drugi krog 

 volitev sta se uvrstila dr. Gregor Majdič in dr. Igor Papič. Predlagala je, da se svetniki seznanijo z 

 Mnenjem Študentskega sveta Univerze v Ljubljani o kandidatih za rektorja UL za obdobje 2021 - 

 2025. 

  

 V nadaljevanju je izpostavila, da bi svetniki Študentskega sveta kot predstavniki študijskih smeri 

 in letnikov morali bolj aktivno zastopati interese svojih sošolcev. Meni, da je nesprejemljivo, da se 

 predstavniki študentov v Senatu, Akademskem zboru in vseh ostalih komisijah (skoraj) nikoli ne 

 prijavijo k besedi, ne povedo svojega mnenja in v izogib morebitnim konfliktom glasujejo z večino, 

 ne glede na svoja dejanska stališča. Pravi, da mesta predstavnikov študentov v organih in 

 delovnih telesih fakultete niso sama sebi namen in da smo  vsi predstavniki študentov dolžni 

 zastopati interese študentov v največji možni meri. Splošna apatija študentstva izhaja tudi iz 

 apatičnosti pri delovanju znotraj fakultete. 

 

 Ob tem je opozorila na delovanje skupine Študenti še obstajamo, ki se zavzema predvsem za 

 vračanje študentov na fakultete. Sama meni, da je enolična rešitev odpiranja fakultet ali ohranjanja 

 obstoječega sistema nesmiselna. Pravi, da bi morale fakultete pri odločanju glede odpiranja fakultet 

 ali izvajanja hibridnega sistema imeti vso avtonomijo oz. odpiranje prilagoditi glede na število 

 študentov v posameznem letniku in strukturo programa. Ostale svetnike je pozvala k razpravi o 

 možnostih vračanja študentov na fakultete oz. izvedbo pouka v živo v predavalnicah oz. po 

 hibridnem sistemu.  

 

| Andrej Starc | 

 

 Meni, da je pri študiju na daljavo najbolj na udaru kakovost študijskega procesa. Izpostavil je, da 

 na magistrskem študiju Prometa precej predmetov predvideva laboratorijske vaje, ki jih študenti ne 

 morejo opravljati na daljavo. Strinja se, da bi morali študenti oblikovati skupno mnenje in ga 

 zagovarjati. 

 

| Nejc Jančar | 

  

 Vračanje na fakultete se mu zdi popolnoma nesmiselno. Do konca študijskega leta nas namreč loči 

 še nekaj tednov. Sam pravi, da študij na daljavo spremlja vse od marca lani in do danes ni imel niti 

 enega predavanja v živo, zato ne vidi razloga, da bi ga na fakulteto poklicali zdaj, ko je na sistem že 

 navajen. Poleg tega izpostavlja problematiko, da so vsi njegovi sošolci, ki niso doma iz Primorske 

 regije, že prekinili najemne pogodbe za stanovanja. Poleg tega si je večina podiplomskih študentov 

 v zadnjem letu v domačem kraju našla delo in bi bila vrnitev na obalo po obstoječem urniku - 

 štirikrat na teden od 16:20 - 21:15 nemogoča. Pravi, da bi se morali vsi skupaj zresniti in ustvariti 

 pogoje za popolno odprtje fakultet v mesecu oktobru. 
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| Anže Šter | 

 

 Kot možno rešitev za izpostavljene težave vidi hibridni sistem, ki ne bi temeljil na naprej 

 oblikovanih skupinah, temveč bi študentom, ki se predavanj želijo udeležiti v živo to omogočil, 

 tistim, ki pa se predavanj v živo ne morejo udeležiti, pa bi se ta prenašala prek spleta. 

 

| Lovro Brejc | 

 

 Študij na daljavo se mu zdi povsem sprejemljiv. Bolj kot predavanja na daljavo, se mu zdi 

 problematično, da so zaprti študentski in dijaški domovi, saj kar nekaj študentov doma nima 

 pogojev za študij oz. so ti za njih bistveno slabši od pogojev v študentskih domovih. 

 

| Leon Hribar | 

 

 Pravi, da ima že danes, ko obiskuje obvezne vaje težave z zagotavljanjem bivanja na obali in 

 vsakodnevno vožnjo. Želi si, da proces v največji možni meri ostane na daljavo. 

 

| Elvir Muminović | 

 

 Strinja se s povedanim in meni, da bodo vse spremembe spet prinesle dodatne zaplete in prekinile 

 ustaljen način dela. 

 

| Hana Kerić | 

 

 Zahvalila se je za konstruktivna mnenja in predlagala, da Študentski svet za mnenje povpraša vse 

 študente fakultete, da bi lahko vsaj delno ugotovili, kaj menijo študenti. 

 

| Anže Šter | 

 

 Predlagal je, da Študentski svet oblikuje kratko anketo namenjeno študentom, ki jo predstavniki 

 letnikov lahko delijo med sošolci. 

 

| Hana Kerić | 

 

 S predlaganim se strinja. Poleg tega je svetnikom zastavila vprašanje oz. pobudo za razpravo o 

 doslednosti profesorjev in asistentov glede objavljanja gradiva na fakultetno E-učilnico, 

 posodabljanju opisov predmetov na spletni strani fakultete in uporabi študentskih e-identitet, kot 

 to predvidevajo navodila Prodekana za študijske zadeve. 

 

| Anže Šter | 

 

 Kot primer odlične prakse je izpostavil E-učilnico pri predmetu Informatika v logistiki. Primeri 

 slabe prakse so vsem znani. 

 

| Lovro Brejc | 

 

 Meni, da ima najboljšo E-učilnico nosilka predmeta Pomorska angleščina. 
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| Hana Kerić | 

 

 Ugotavlja, da se je stanje od lanskega študijskega leta precej izboljšalo, je pa še ogromno prostora 

 za napredek. 

 

| Anže Pečar | 

 

 Opozarja, da bi ključen dejavnik pri ocenjevanju dobre ali slabe E-učilnice pri predmetu morala 

 biti sistematičnost, saj nekateri profesorji sicer objavijo precej gradiva, a je to nepregledno in s tem 

 manj uporabno. 

 

| Elvir Muminović | 

 

 Meni, da ima naša fakulteta s tem težavo predvsem zaradi velikega števila zunanjih predavateljev z 

 drugih članic Univerze ali zunanjih sodelavcev. Še večjo težavo vidi v tem, da nekatere predmete 

 predavajo po trije ali štirje profesorji oz. asistenti in njihovo delo med seboj ni usklajeno. 

 

 

| Anže Šter | | Nejc Jančar || Hana Kerić || Lovro Brejc || Andrej Starc || Anže Pečar | 

 

 Se pridružujejo opazki. 

 

 

| Anže Šter | 

 

 Vsem sodelujočim se je zahvalil za sodelovanje na seji in pohvalil konstruktivno izmenjavo mnenj. 

 S tem je zaključil Prvo redno sejo. 

 

__________________________________________________________________________________ 

 

 

Prva redna seja Študentskega sveta Fakultete za pomorstvo in promet z dne 18.04.2021 se je zaključila ob 

20:00. 

 

Zapisnik seje se javno objavi na spletni strani Fakultete za pomorstvo in promet. 

 

 

 

 

Zapisnik 

zapisal: Zapisnik pripravil: Zapisnik zapisal: Zapisnik potrjuje: 

Zapisnik 

zapisal: 

 

 

 

 

 

 Anže Pečar  Anže Šter  

 Tajnik Študentskega sveta 

Fakultete za pomorstvo in 

promet 

 

Predsednik  Študentskega 

sveta Fakultete za 

pomorstvo in promet 
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PREZENČNA LISTA - PRVA REDNA SEJA ŠS UL FPP - 18.04.2021 

 PRIIMEK, IME PRIHOD ODHOD 

1. Brejc, Lovro 18:00 20:00 

2. Đuranović, Rijana 18:00 20:00 

3. Hočevar, Matej 18:00 20:00 

4. Hribar, Leon 18:00 19:15 

5. Jančar, Nejc 18:00 20:00 

6. Joldžić, Dragan 18:00 20:00 

7. Kerić, Hana 18:00 20:00 

8. Kerkoč, Matic x x 

9. Kveder, Uroš x x 

10. Muminović, Elvir 18:00 20:00 

11. Muršec, Matej 18:00 20:00 

12. Ogrin, Lev 18:00 20:00 

13. Okoren, Jan 18:00 20:00 

14. Pečar, Anže 18:00 20:00 

15. Potokar, Matej x x 

16. Starc, Andrej 18:00 20:00 

17. Šter, Anže 18:00 20:00 

18. Trtnik, Rok x x 

 
 
 
 
 
 

 

 


